



Bardu Jeger- og Fiskerforening

Møtereferat

BJFF, styremøte nr. 3 /2025

Styremøte på Steiland 22.april kl 19:00

Tilstede: Brita Martinsen, Maren Andrea Rognså, Kim andre Malmo, Guro Sørli, Svein Kasper Solli, Merethe Lundberg, Roy Steinar Hansen og Ivar Omsted

Forfall: Sissel Motrøen og Fredrik Josefsen, Knut Eide

Sak 16/25 **Konstituering av nytt styre, herunder gjennomgang av møtesyklus, utvalg og styrearbeid.**

Sak 17/25 **Godkjenning av referat fra forrige møte.**
Referat godkjent.

Sak 18/25 **Innkommen post og aktuelle saker:**

- Vi har fått negativt svar fra Landbruksdirektoratet om samarbeid om hytte ved Darfal

Sak 19/25 **Status økonomi**

Saldo pr 22.04.2025:

• Sparekonto	931 346,-
• Brukskonto	153 760,-
• Fond:	401 563,-
• Til forfall	10 001,-
• Utestående	17 549,-

Sak 20/25 **Status fra utvalgene**

Vedlagt

Sak 21/25 Gjennomgang av aktivitetskalenderen for resten av året

Sak 22/25 Eventuelt

Ønske om å kjøpe inn skilt for å få bedre skilting til leirduebanen. Godkjent.

Sak 23/25 Neste styremøte

Neste styremøte blir tirsdag 27.mai 2025 kl 1900.

Status Eiendomsutvalget mars/ apr 2025

1. Hva har skjedd i perioden?

- Anskaffet 3 nye båtmotorer (Suzuki 6hk 4t) til Leina
- Hentet ned, reparert og fraktet inn igjen skadet motor på Gebna
- Hentet ned 5 eldre båtmotorer fra Leina og Gebna som vil bli lagt ut for salg i løpet av våren
- Kjøpt inn nye aluminiumsårer til VIKING båten og Linder båten på Gebna
- Kjøpt og transportert ved inn til både Leina og Gebna
- Gjennomført vedhogst som dugnad på Gebna og Leina
- Utbedret og ferdigstilt inngangspartiet/yttergangen på Gamashytta
- Montert ny ovn på Gamas
- Jekket og justert pilarer på gamas
- Gjennomført rundvask på Helge og Egilstua på Leina, samt Tore og Maritstua på Gebna
- Reparert solcelle- og 230v anlegget på Gebna
- Etterfylt med forbruksartikler på alle hytter
- Søkt om tilskudd til vedlikehold på Steiland
- Innført VIPPS som den primære faktureringsmetoden for hytteleie
- Lagt ut Toppen og Maisahytta på Inatur
- Kjøpt inn nye benker til verandaen på Leina

Generelt stort trykk på utleie av hyttene siste tiden og frem til begynnelsen av mai

2. Hva skal skje kommende periode?

- Gjennomføre eget møte i eiendomsutvalget med fordeling av arbeidsoppgaver
- Litt roligere perioden før sommersesongen
- Salg av gamle båtmotorer

3. Evt behov for styrets avklaringer/ godkjennelse - Ingen

Fiskeutvalget - Aktivitet siden sist møte

1. Hva har skjedd i perioden:

Utvalget har vokst med to ekstra medlemmer i perioden:

Geir-Idar Foshaug og Sivert Ingdal Stenersen. Merk her at valgkomiteen hadde spurt disse om å støtte på Altevannspilken og ikke sitte i utvalget. Utvalget hadde et møte den 30.april hvor vi ble litt kjent og fikk avklart hva som egentlig er greia med Fiskeutvalget. Har begynt på felles samledokument for fiskeutvalget så det er lett å komme inn i utvalget og evt. overta utvalget, se vedlegg.

Altevannspilken 2025 gikk av stabelen den 19.april. Veldig fin dag, men lite bitt av fisk. Tidspunktet er bra, anbefaler for neste år å holde seg fra 12 til 14, og ikke 1430 (til tross for at fisken biter bedre på andre tidsrom ilt dagen). Godt oppmøte blant deltakere på Livatnet, kanskje rekord? Omtrent 350 deltakere hvorav vel 200 var ungdom og barn (143 stk barn). Vi var 14 frivillige totalt med én transportør av varer fra coop opp til Toppenhytta påskeaften som ikke var med på isen. Startkontingent og kiosksalg brakte inn i underkant av 35 000 kr, mens av direkte utgifter til premier og kiosk måtte vi ut med 27 500 kr. Isfisketelt med ovn kostet litt mer enn budsjettet, men i alt ligger vi vel omtrent i balanse. Fikk sponset hovedpremie til ungdom (trafikkalt grunnkurs av Bardu Sjøførerskole) samt hovedpremie til voksen (bilde av Solliwood). Fikk ellers også sponset en del trekkepremier, blant annet fra Villmarksmessa, Bardu Sport, Brødrene Bakkehaug, og Barnemuseet Midt-Troms.

Vi hadde gratis deltakerpremie til alle barn (tom 12 i 2025) og hadde bestilt 100 Morakniver på forhånd som det var risset «Bardu JFF» i av Svein Kasper (Solliwood). Siden det kom 143 barn hadde vi dessverre for få deltakerpremier, noe enkelte ikke satte helt pris på. To foreldre (totalt 3 barn) tok kontakt og håpte på en løsning. Av kioskvarer ble halvparten av brusen solgt samt at det ligger tre pølsepakker med brød/lompe i fryseren på Steiland. Kan høre om Coop kan ta tilbake de to brettene med Solo Super, de andre har fått våt pappembalasje og kan ikke returneres.

Totalt er det nok gått med noen dugnadstimer (13 x 5,5 timer + 2 timer) på gjennomføringsdagen samt minimum 25 timer planlegging i forkant (for komiteen på 4 stk) og noen timer etterarbeid/rydding. Størstedelen av planleggingstimene i forkant har gått med på å ringe rundt for å få nok frivillige til å stille. Spørsmålet er om vi ikke trenger så mange frivillige som det vi var i år, men samtidig letter det per person når vi er såpass mange. Forhåndspåmelding var det få som benyttet seg av og gjorde ikke at vi fikk et godt estimat på forventet antall deltakere. Noen av deltakerne hadde dessuten misforstått og gikk ikke til sekretariat for å vise innbetaling (og få lodd tilbake). Det skapte merarbeid for frivillige på isen for å snakke med alle om at de måtte huske å gå innom sekretariatet.

Vi fikk låne henger fra Brødrene Bakkehaug, og det å ha denne hengeren på Toppenhytta gjorde det veldig greit med transportkabal av utstyr inn til Livatnet. Arild Brandsegg hadde lead på transportkomiteen og gjorde en super innsats for vel gjennomført dag. Føler at arrangementet var godt nok opplyst om på sosiale medier samt aviser. Nye Troms stilte også med journalist på Altevannspilken.

2. Hva skal skje kommende periode:

Støtte Brita på onsdagspilken (hvis den blir gjennomført?)

Fortsette planlegging av sommerarrangement for ungdom (juni). Må finne fluefiskeinstruktør – eller legge om helt. Skal ta kontakt med Stian Dybvik om tips, kanskje noen av instruktørene som melder seg på kurs i juni kan være aktuelle.

3. Evt behov for styrets avklaringer/ godkjenning:

- a) Hvordan skal vi løse dette med mangel på deltakerpremie til alle barn på Altevannspilken? Det er to foreldre (tre barn) som har meldt interesse for å få ordnet noe, men skal vi ordne til disse bør vi jo nesten ordne til de underkant 40 andre barna som ikke fikk deltakerpremie.
- b) Isfisketeltet manglet en del for å koble på ovn, og dette må etterbestilles. Kan organisasjonssekretær følge opp?
- c) Ovnen må brennes inn 3 timer før den kan brukes i teltet, noen som ønsker å ta på seg dette?
- d) Organisasjonssekretær tar seg av utleie av båter, og i minebåter gjøres dette lett. Hvordan kan vi øke tilgjengeligheten og interessen for å leie ut den andre båten på Toftaker som ikke er med i minebåter?

Guro Sørli

Leder Fiskeutvalget

Status KVINNEUTVALGET.

1. Hva har skjedd i perioden:

- Ingen aktivitet
- Opprettet samarbeid med de to andre i utvalget etter at u.t gikk inn som leder

2. Hva skal skje i kommende periode:

- Planlegger møte i kvinneutvalget ila de neste to ukene for å planlegge aktivitetene fremover, blant annet Leina-turen
- Oppstart med dameskyting på tirsdager fra mai når banen åpner igjen

3. Behov for styrets avklaringer/godkjennelse:

- Ingen

Status Nord-Norsk Villmarksmesse

4. Hva har skjedd i perioden?

- Ett styremøte har vært gjennomført. Jobbet med forberedelser til årets villmarksmesse.
- Det har vært jobbet i forhold til Bardu kommune om å få slippe å betale for leie av lokaler m.v. under messa. Ny avtale ligger til signering. Ny avtale med Bardu Kommune er politisk behandlet og mangler kun signaturer fra styreleder og ordfører. Viktigste endring er at NNVM heretter ikke betaler husleie (rundt 50 000).
- Svein Kasper og Stig har besøkt Camp Villmark. Fått pratet med tidligere utstillere og aktuelle nye utstillere.
- Salg av lavvo og cafetelt er i prosess.
- Rundt 50 påmeldte utstillere. Flere vi vet kommer som ikke har meldt seg på enda.
- Foredragsholdere: Jens Kvernmo, Karen Kylløs, Vibeke Sefland og Guro Krempig.
- Brita (på vegne av Bardu JFF) jobber med å skaffe ungdommer som kan lede fuglekassesnekring.
- Eierforeningene fikk spørsmål om å ta ekstra dugnadstimer – 15 parkeringsvakter ekstra lørdag og søndag. Vi kunne da fått ekstra inntekter da det ville utløse flere dugnadstimer. Undertegnede takket på vegne av Bardu JFF nei til tilbudet siden vi ikke har fått tatt dette opp i styret eller informert dugnadskoordinatorer om at det må leveres flere dugnadstimer. Dette blir satt bort. Vi kan evt ta dette opp til senere messer.

5. Hva skal skje kommende periode?

- Kickoff for troikaer 8. mai. Innkalling kommer på mail. Troikaarbeidet starter etter dette. Dugnadskoordinator Bardu JFF starter med dugnadslister etter påske. Jeg har sendt over liste over troikaer fra Bardu JFF. SMS-løsning er aktivert for å gjøre arbeidet lettere.

6. Evt behov for styrets avklaringer/ godkjennelse.....

Brita Martinsen
styremedlem NNVM